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ANONYMIZOVANÝ Zápis z jednání kontrolního výboru č. 14  

ze dne 15.2. 2021 

Místo zasedání: penzion U Grmelů – on-line formou přes WhatsApp 

Přítomni dle prezenční listiny: Antonín Grmela, Pavel Schweidler,  Ondřej Ryšánek 

Přítomni on-line: Stanislav Musil, Roman Trávníček 

Hosté: Lukáš Peška 

Omluven:  -  

Jednání vedl Antonín Grmela. Kontrolní výbor byl usnášení schopný. 

 

Splněná ustanovení 

Usnesení č. 623/20 R 43 - „Změna užívání objektu MŠ na knihovnu a ZUŠ, Pustiměř 

– uzavřena smlouva s Regionální rozvojovou agenturou?  

Splněno, žádost o dotaci byla podána. 

 

Usnesení 179/20 Z13 Spojovací cesta na Radslavice -  smlouva uzavřena? 

 Pozemky jsou zapsané už v katastru, teď jsme oslovili zbývající majitele už 

podruhé. 

 

 

Ustanovení v realizaci 
Usnesení č.  563/20 R 36    

Rada obce Pustiměř    u k l á d á   místostarostovi uzavřít smlouvu se společností 

E.ON o připojení hlavního jističe v hasičské zbrojnici na novou hodnotu. 

 

 Úprava proběhla, smlouva s EGd byla uzavřena, revize je hotová, v současné 

chvíli bylo požádáno na EGd o změnu smlouvy - odběratelské 

  

  

 Vlhkost v budově MŠ   

Monitoruje se. 

 

R42 

Dětské prvky na hřiště ve sportovním areálu a do dolní školky s dotací. Do 

sportovního areálu by měl být doplněn také malý lezecký balvan, dále šplhací 

sestava, posilovací stroje. Instalace prvků má být hotova do konce září.  

 Akce probíhá, bude se to s navázáním na dotační program. 
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Radary mají výpadky ve funkčnosti, budeme řešit, zda solární panely dostatečně 

dobíjejí. 

 

Oprava proběhla v průběhu prosince, byly vyměněny zdroje. Od této výměny 

nám nebyl výpadek hlášený. 

  

Kompostéry – čeká se na realizaci dotačního programu v roce 2021. 

Termín se mění. Je to plně v gesci Masky 

 

 
Hřbitov: starosta položí dotaz na odbor kontroly MV, zda přijetí usnesení bylo v 

souladu se zákonem, jejich vyjádření by mělo být dostačující a pro obec zdarma. 

Odpověď máme, zákon porušen nebyl. 

 

Starosta uvedl, že bychom museli prověřit smlouvu města Vyškova s vlastníkem 

jím spravovaných hřbitovů. Došlo v této věci k nějaké konzultaci o možnostech 

dalšího postupu s městem Vyškov? (např. s majetkoprávním odborem?) 

Máme k dispozici smlouvu Vyškova – mají nájem na 99 let 

Obec, která nemá ve správě pohřebiště, by měla uzavřít dohodu s obcí, která ho 

spravuje. U nás by se to týkalo Zelené Hory a možná Radslavic. Zelená Hora má na 

hřbitově v Pustiměři 42 hrobů, Radslavice 10. Starosta tuto věc projedná se starosty 

uvedených obcí. 

"Proběhlo již nějaké jednání, jaký je výsledek?" 

Toto usnesení nebylo schváleno. Přesto proběhlo jednání se starostou Zelené 

Hory na toto téma. 

 

Návrh usnesení č. 200/20 Z 15 

Zastupitelstvo obce Pustiměř p o v ě ř u j e starostu obce jednáním s 

římskokatolickou církví, ohledně narovnání vlastnických vztahů a provozování 

místního pohřebiště na pozemku parcelní č. 8 v k.ú. Pustiměř. 

"Jaká je odpověď na návrh obce k vyřešení věci? Pokud možno přímo nahlédnout na 

dopis zaslaný od církve." 

Odpověď přišla v pondělí 15.2. Žádost byla odeslána po ZO. 

Stav převodu pozemku "zahrady za bývalým zdravotním střediskem" který má být 

po již proběhlé změně územního plánu převeden z úřadu pro zastupování státu VVM 

na obec? 
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Bude řešeno na ZO 

 

Stav zatečení v přístavbě hasičské zbrojnice z prosince 2020?  

Podle všeho do přístavby nezateklo, jednalo se spíše o technologickou vodu. I 

přesto byla střecha opravena. 

Usnesení č. 653/20 R 45Rada obce Pustiměř schvaluje zakoupení dárkových 

poukazů v hodnotě 300,-Kč do sítě lékáren Dr. Max pro občany naší obce starší 

85 let 

"kolik těch poukazů bylo, byly již rozdány a byla částka výše daru ještě v pravomoci 

rozhodnutí rady nebo o tom bude muset hlasovat ZO?" 

Poukazů bylo 30. Celková cena je pořád ve výši, kterou disponuje RO. I tak je ale dar 

každému zvlášť tzn., že jednotlivé dary jsou 300 Kč. 

 

Jaký je stav s vypracováním plánu rozvoje obce? 

V řešení, bude dále diskutováno. 

 

Usnesení č. 655/20 R 45 

Pro činnost jakého spolku budou využity prostory v 1. poschodí hasičské 

zbrojnice? 

Obě místnosti, které se spravují se opravují jsou pro hasiče. Nahoře bude 

klubovna pouze pro hasiče, dole si bude možno po dohodě případně místnost 

vypůjčit jiným spolkem. 

 

Usnesení č. 693/21 R 48 

Co obsahuje cenová nabídka Infos Art na zbudování WiFi a konektivity 

v Sokolovně? Před půl rokem bylo placení čehokoli kvůli wifi zbytečné. 

Náklady na materiál pro vybudování 4 AP s převodníkem optiky, routeru a zdroje 

včetně kabeláže z budovy školy přes tělocvičnu až do sokolovny vychází na 

25.000Kč. Náklady na práci budou v maximální výši 31.000Kč. 

Řešíme hlavně náklady budoucích období. Sokolovna je jediným místem, kde 

budeme platit měsíční poplatky za provoz internetu. S tím, že je možné ho zapínat 

jen v případě potřeby (tedy i platit jen, když bude potřeba). 
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Usnesení č. 695/21 R 48 

Proč nebylo zbudování odstavných ploch u bývalé hospody řešeno v rámci 

projektové akce chodníku od Hrušky ke státní silnici nebo zbudování dalšího 

chodníku a zastávky na protější straně a vytváří se na to další projekt až nyní?  

 V době řešení projektu bylo stanovisko PČR striktní – zjednodušeně  - 

parkování nelze – o tom se dlouze diskutovalo i na ZO, kde jsme to 

prezentovali. V současné chvíli došlo ke změně stanoviska PČR, kdy je tento 

zákaz možné prolomit výjimkou. To v předešlém období nebylo možné. 

 

Jak to vypadá s rekonstrukcí WC Adélky?  

Práce probíhají, elektroinstalace a zdravotechnika jsou hotové, stejně také 

stavební úpravy. V současné chvíli se obkládá. Teoreticky by mohlo být 

v příštím týdnu hotovo. 

 
ad 3)   Nesplněná ustanovení 

 
 
ad 4)   Různé – projednali jsme stav následujících bodů: 

Otázka zimní údržby 

 

Potřeba aktualizace plánu zimní údržby není zásadní. Nejsou závažné komplikace při 

zimní údržbě. Pořizování nové techniky na solení komunikací není aktuálně nutné. 

 

Protihluková stěna  

Jsme ve spojení s ŘSD. S Dopravoprojektem budeme mít v březnu schůzku kvůli 

detailům. 

 

Příští schůzky kontrolního výboru proběhnou vždy v pondělí v týdnu před ZO  

v 17h na OÚ.  

Schůze začala a skončila: 18.00 a 20:30. 

Zápis: Antonín Grmela 

Přečetl a s obsahem souhlasí:   …………………………………………………… 

           předseda /člen výboru pověřený řízením/  
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Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů  

podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 2016 o ochraně fyzických  

osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu těchto údajů a o zrušení  

směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


